

發行人：曾麗玲 (Li-ling Tseng)

主 編：施純宜 (Chun-Yi Shih)

Past Events

- December 11 舉辦俄語教學活動：「斯拉夫廚房」。
A Russian teaching activity “Slavic Kitchen” was held.
- December 17 Faculty Colloquium:
Moderator: Prof. Bennett Fu (傅友祥教授)
Speaker: Prof. Sim Wai-chew (沈偉超副教授), Nanyang Technological University, Singapore
Title: Singapore/Malaysian Cultural Syncretism and Postmonolingual Considerations
- December 25 召開臺大文學翻譯獎諮議委員會。
A meeting of the Consulting Committee for the NTU Literary Translation Awards was held.
- December 31 1. 召開系教評會。
A meeting of the DFLL Teachers’ Evaluation Committee was held.
2. 《中外文學》十二月號出刊日。
The December issue of *Chung Wai Literary Quarterly* was released.
3. *NTU Studies in Language and Literature* 第 32 期出刊日。
Issue No.32 of *NTU Studies in Language and Literature* was released.

Future Events

- January 19 (Mon) 期末聚餐。
The End-of-Term Luncheon will be held.
Venue: 台北凱撒大飯店 (台北市忠孝西路一段 38 號 2F)
Checkers Buffet at Caesar Park Hotel Taipei (2F, No.38, Sec. 1, Zhongxiao W. Rd., Taipei)
Time: 12:00 -2:00 pm., January 19, 2015

Notices

103 學年度第 1 學期教師繳交成績時程表

Grade Reporting Schedule for 2014 Fall Semester

January 9 (Fri)	申請「延期繳交成績」截止日。 Deadline for the Application for Submitting Final Grades After Official Dates.
-----------------	--------------------------------------------------------------------------------------------------

January 26 (Mon)	繳送成績截止日。 Deadline for Grade Reporting.
February 6 (Fri)	各科目若仍有半數以上學生之成績尚未繳交者，將提本校行政會議報告。 Your case will be reported in the NTU Administrative Meeting if half of your grades have not been sent to the Office of Academic Affairs.
February 26 (Thu)	學生成績最後繳送日，逾期則以「X」結算。 Any student whose grade has not been submitted to the Office of Academic Affairs by this date will receive an X.

103 學年度第 1 學期學生獎勵案提報

每學期末，校方將根據學生獎懲紀錄計算該學期操行成績。若您有意為本學期表現良好的導生敘獎，煩請填寫學生受獎勵建議表後，於 104 年 1 月 9 日(五)前 e-mail bonnietsai@ntu.edu.tw (蔡杭芮)，或傳真至 02-2364-5452。敘獎時，請您特別留意：「小功」必須提供證明文件，「大功」必須檢附相關證明並提交本校學生獎懲委員會複審。學生受獎勵建議表：<http://www.forex.ntu.edu.tw/teach/archive.php?class=401>

Student Reward Recommendation (Fall Semester, 2014)

Every semester, the University will calculate students' conduct grades according to their reward and penalty records. If you would like to recommend any of your advisees who have performed well, please fill out the form below and send it to Ms. Bonnie Tsai by Friday, 9 January 2015 via e-mail (bonnietsai@ntu.edu.tw) or fax (02-2364-5452).

Please note: no merits or major merits should be given without concrete facts as well as related documentation. The recommendation of major merits should also be reviewed by the NTU Student Reward and Punishment Committee.

NTU Students Rewarding form: <http://www.forex.ntu.edu.tw/teach/archive.php?class=401>